
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 11/2024 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Dátum, čas a miesto konania: 12. decembra 2024 o 10.00 hod., v miestnosti Juraj Spitzer Room na 1. 

poschodí v sídle AVF na Grösslingovej ulici č. 53 v Bratislave. 

Forma zasadnutia:  kombinovaná, prezenčne a formou videokonferencie 
 
Prítomní prezenčne:  
podpredsedníčka rady: JUDr. Ivana Maláková; 
členovia rady: Mgr. Slavomíra Salajová; JUDr. Radoslav Remšík; Mgr. Vincent Štofaník; Mgr. Art. Ingrid 
Štepanovičová; Mgr. Štefan Nižňanský; Mgr. Art. Štefan Dlugolinský; prof. Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD; 
MgA. Jozef Chudík; prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD; Mgr. Jana Prágerová; 
Prítomní formou videokonferencie: Mgr. Marta Švecová 
Ospravedlnený: Mgr. Richard Kováčik, PhD. 
 
Prítomní boli informovaní, že zo zasadnutia je realizovaný záznam komunikácie členov formou 
videokonferencie cez  aplikáciu MS Teams a rokovanie je prenášané formou živého audio prenosu, 
pričom celý zvukovoobrazový záznam bude zverejnený na profile Audiovizuálneho fondu (ďalej aj 
„fond“) na platforme youtube.com. 
 
Podpredsedníčka Rady fondu (ďalej aj „rada“) vykonala prezentáciu a skonštatovala, že na rokovaní sú 
prítomní jedenásti členovia rady, pán Kováčik sa ospravedlnil a pán Štofaník sa pripojí prezenčne 
neskôr. Podpredsedníčka skonštatovala, že rada je uznášaniaschopná. 
 
Podpredsedníčka rady navrhla za overovateľa zápisu p. Chudíka, ktorý s návrhom súhlasil. 
 
Hlasovanie č. 1: 
ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, I. Štepanovičová, Š. 
Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, J. Prágerová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0.  
Rada návrh schválila.  
 

Po hlasovaní podpredsedníčka rady informovala, že v zmysle rokovacieho poriadku je potrebné schváliť 

program dnešného zasadnutia. Návrh programu bol členom rady zaslaný vopred, následne bol na základe 

návrhov kancelárie rady upravený a takto aktualizovaný bol predložený v písomnej forme na rokovanie rady. 

Pred schválením navrhovaného programu sa podpredsedníčka rady spýtala, či má niekto návrh na jeho 

zmenu, alebo doplnenie.  

 

Podpredsedníčka navrhla, aby vzhľadom k neskoršiemu príchodu p. Štofaníka boli body 1, 3 a 4 prerokované 

po bode 7.   

 

Podpredsedníčka rady prečítala návrh programu 11. zasadnutia Rady Audiovizuálneho fondu: 

 
1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu  

 
2. Návrh Smernice o postupe Audiovizuálneho fondu pri verejnom obstarávaní zákaziek na 

dodanie tovaru, zákaziek na uskutočnenie stavebných prác a zákaziek na poskytnutie služieb 
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3. Návrh rozpočtu Audiovizuálneho fondu pre roky 2025, 2026 a 2027 

 
4. Návrh vzorovej Zmluvy o prevode práv a povinností (k Zmluve o poskytnutí dotácie 

z finančných prostriedkov Audiovizuálneho fondu) 

 
5. Voľba predsedu/predsedníčky Rady Audiovizuálneho fondu 

 
6. Návrh riaditeľa na poskytnutie finančných prostriedkov fondom a  rozhodnutie Rady 

Audiovizuálneho fondu o poskytnutí finančných prostriedkov fondom podľa § 4 ods. 2 písm. 

h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov v spojení s článkom 5 ods. 3 písm. b) 

VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu na základe 

 
6.1. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.4.2 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. KF 

7_2024 

6.2. hodnotenie odbornej komisie pre program 1.2 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. DF 7/2024 

6.3. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.2 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. DF 

7/2024_PARITA  

6.4. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.5 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. MK 7/2024 

6.5. hodnotenia odbornej komisie pre program 2.1 vo výzve č. 3/2024 k protokolu č. Dist/7g-

3/2024/P2.1 

6.6. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 6/2024 k protokolu č. AF 

6_2024_2 

6.7. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. AF 

7_2024_ANILAB  

6.8. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. AF 

7_2024_MINORITA  

6.9. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. AF 

7_2024_PARITA  

(neverejné rokovanie) 

 

7. Návrh Štruktúry podpornej činnosti AVF na rok 2025  

 

8. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení  

8.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

8.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

8.3. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

 

9. Žiadosť  0000 s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenia zo zmluvy č. AVF 

1044/2022-5/1.2.1 k projektu „Prípad Solan“ 

 

10. Žiadosť  Art Park s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenie zo zmluvy č. 

AVF 1161/2022-6/1.2.2 k projektu „Básnenie“ 
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11. Žiadosť  EDIT Studio s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenie zo zmluvy č. 

AVF 125/2022-6/1.2.2 k projektu „Aby jeho meno bolo vymazané“ 

 
12. Žiadosť  escadra s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenie zo zmluvy č. AVF 

807/2021-7/1.1.2 k projektu „33 krokov“ 

 
13. Žiadosť  Punkchart films s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenie zo 

zmluvy č. AVF 808/2021-7/1.1.2 k projektu „Highlight“ 

 
14. Rôzne 

 

Podpredsedníčka rady dala hlasovať o návrhu programu tak, ako bol prečítaný. 
 

Hlasovanie č. 2: 
ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, I. Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, S. 
Salajová, M. Švecová, J. Chudík, J. Prágerová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 

Rada návrh programu schválila. 

 

1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

 

Podpredsedníčka rady privítala predsedníčku dozornej komisie fondu (ďalej aj „dozorná komisia“) p. 

Knappovú, ktorá členov rady informovala o priebehu a záveroch posledného zasadnutia dozornej 

komisie konaného dňa 28.11.2024. V rámci tohto bodu informovala o 

- kontrole projektov – „Dve slová ako kľúč“ a „Spiace mesto“ prijímateľa FilmWorx Studio s.r.o.;  

- kontrole vyúčtovania podielu fondu z príjmov z obchodného zhodnotenia 3 podporených 

projektov: 

o  „Invalid“ prijímateľa Azyl Production s.r.o. 

o  „Perinbaba a dva svety“ prijímateľa Jakubisko film Europe s.r.o. 

o „A máme čo sme chceli“ prijímateľa B Production s.r.o. 

Vo vzťahu k projektom „Perinbaba a dva svety“ a „A máme čo sme chceli“ bolo vyžiadané 

doplnenie podkladov. Dozorná komisia pripraví záznam z vykonania kontroly; 

- ukončení sťažnosti p. Paštékovej – dozorná komisia schválila Záznam o prešetrení sťažnosti. 

- posúdení podnetu na preskúmanie sťažnosti spoločnosti PubRes s.r.o., kde sa dozorná komisia 

uzniesla, že nie je oprávnená skúmať jednotlivé rozhodnutia rady a skonštatovala pri tom. Že 

rada rozhodla v súlade so zákonom o Audiovizuálnom fonde a vnútornými predpismi 

Audiovizuálneho fondu;  

- návrhu vnútorného predpisu o postupe Audiovizuálneho fondu pri verejnom obstarávaní 

zákaziek na dodanie tovaru, zákaziek na uskutočnenie stavebných prác a zákaziek na 

poskytnutie služieb dozorná komisia prediskutovala a po zasadnutí ho schválila a odporučila 

rade na schválenie formou per rollam; 

- návrhu rozpočtu Audiovizuálneho fondu pre roky 2025, 2026 a 2027. Ku dňu rokovania bol 

predložený iba návrh rozpočtu pre rok 2025, ktorý bol schválený a následne bol kanceláriou 

doplnený a predložený aj rozpočet pre roky 2026 a 2027, ktorý dozorná komisia schválila 



 

Strana 4 z 15 

 

formou per rollam. Dozorná komisia odporúča rade schváliť predložený rozpočet pre roky 2025 

až 2027. 

 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu o činnosti dozornej komisie. 

 

Podpredsedníčka uviedla, že vzhľadom na uznesenie dozornej komisie č. 29/2024 z 28.11.2024 vo 

vzťahu k opätovnej žiadosti spoločnosti PubRes s.r.o., zostáva na rade, aby o nej rozhodla. Po krátkej 

diskusii sa členovia rady rozhodli, že zotrvajú na svojom pôvodnom uznesení č. 49/2024 z 15.10.2024. 

 

Hlasovanie č. 3: 

ZA: 7 (J. Paštéková, I. Maláková, I. Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, J. Prágerová) 

PROTI: 1 (M. Švecová); 

ZDRŽAL SA: 2 (Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík).  

Rada návrh schválila.  

 

2. Návrh vzorovej Zmluvy o prevode práv a povinností (k Zmluve o poskytnutí dotácie 

z finančných prostriedkov Audiovizuálneho fondu) 

 

Podpredsedníčka uviedla, že bol predložený materiál,  ktorý schválila a odporučila dozorná komisia a 

s ktorým sa každý mohol vopred oboznámiť. Ďalej uviedla, že je potrebné upraviť aj spoločné 

ustanovenie vo vzorovej zmluve o poskytnutí dotácie z finančných prostriedkov Audiovizuálneho 

fondu. Následne sa spýtala, či má niekto návrhy na prípadne úpravy alebo doplnenie. 

 

UZNESENIE č. 68/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje vzorovú zmluvu o prevode práv a povinností v znení 

predloženom na rokovaní rady. Zároveň ukladá riaditeľovi, aby zabezpečil zverejnenie vzorovej 

zmluvy o prevode práv a povinností na webovom sídle audiovizuálneho fondu.  

 

Hlasovanie č. 4: 

ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, J. Prágerová, I. 

Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

UZNESENIE č. 69/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje zmenu znenia spoločného ustanovenia vo vzorových 

zmluvách audiovizuálneho fondu o poskytnutí finančných prostriedkov, v zmysle ktorej sa slová 

„práva z tejto zmluvy nie je prijímateľ bez písomného súhlasu poskytovateľa oprávnený postúpiť na 

tretie osoby“ nahrádzajú slovami „práva a povinnosti z tejto zmluvy je prijímateľ oprávnený postúpiť 

na tretie osoby výlučne zmluvou uzavretou medzi prijímateľom, nadobúdateľom práv a povinností 

a poskytovateľom, ktorej vzor je určený poskytovateľom. Zároveň rada ukladá riaditeľovi, aby na 

webovom sídle audiovizuálneho fondu zabezpečil zverejnenie znenia vzorových zmlúv 

audiovizuálneho fondu o poskytnutí finančných prostriedkov upravené v zmysle tohto uznesenia.  
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Hlasovanie č. 5: 

ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, J. Prágerová, I. 

Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

3. Návrh Smernice o postupe Audiovizuálneho fondu pri verejnom obstarávaní zákaziek na 

dodanie tovaru, zákaziek na uskutočnenie stavebných prác a zákaziek na poskytnutie služieb 

 

Podpredsedníčka uviedla, že bol predložený materiál,  ktorý schválila a odporučila dozorná komisia a 

s ktorým sa každý mohol vopred oboznámiť. Pani Salajová uviedla, že predložená smernica reflektuje 

tohtoročné zmeny zákona od 1.8.2024. Následne sa podpredsedníčka spýtala, či má niekto návrhy na 

prípadne úpravy alebo doplnenie. 

 

UZNESENIE č. 70/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje vnútorný predpis Audiovizuálneho fondu Smernica o postupe 

Audiovizuálneho fondu pri verejnom obstarávaní zákaziek na dodanie tovaru, zákaziek na 

uskutočnenie stavebných prác a zákaziek na poskytnutie služieb v znení predloženom na rokovaní 

rady. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby zabezpečil zverejnenie vnútorného predpisu na webovom 

sídle audiovizuálneho fondu.  

 

Hlasovanie č. 6: 

ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, J. Prágerová, I. 

Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

4. Návrh rozpočtu Audiovizuálneho fondu pre roky 2025, 2026 a 2027 

 

Podpredsedníčka uviedla, že bol predložený materiál,  ktorý schválila a odporučila dozorná komisia. 

Následne otvorila rozpravu k tomuto bodu. Členovia rady kládli otázky p. Böhmerovej, ekonómke 

Audiovizuálneho fondu, ktorá ich zodpovedala. Podpredsedníčka následne uzavrela rozpravu a dala 

hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 71/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa § 4 ods. 2 písm. e) zákona č. 516/2008 Z.z. o Audiovizuálnom 

fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, na základe 

odporúčania dozornej komisie zo dňa 11.12.2024 schvaľuje rozpočet Audiovizuálneho fondu na 

obdobie rokov 2025 až 2027 v znení predloženom na rokovaní rady.  

 

Hlasovanie č. 7: 

ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, J. Prágerová, I. 

Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík) 
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PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

5. Žiadosť  0000 s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenia zo zmluvy č. AVF 

1044/2022-5/1.2.1 k projektu „Prípad Solan“ 

 

Podpredsedníčka zhrnula obsah žiadosti, s ktorou sa mohol každý člen rady vopred oboznámiť. V rámci 

krátkej rozpravy niektoré členky rady vyjadrili podporu predloženej žiadosti. Následne 

podpredsedníčka uzatvorila rozpravu a dala hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 72/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa 0000 s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania 

zo zmluvy č. AVF 1044/2022-5/1.2.1 k projektu „Prípad Solan“, z 31.12.2024 na 30.05.2025 a zároveň 

poveruje podpredsedníčku rady a riaditeľa uzatvorením dodatku k uvedenej zmluve.  

 

Hlasovanie č. 8: 

ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, J. Prágerová, I. 

Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

6. Žiadosť  Art Park s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenie zo zmluvy č. 

AVF 1161/2022-6/1.2.2 k projektu „Básnenie“ 

 

Podpredsedníčka zhrnula obsah žiadosti, s ktorou sa mohol každý člen rady vopred oboznámiť 

a otvorila rozpravu k tomuto bodu. Pani Gindl-Tatárová vyjadrila podporu žiadosti kvôli dokončeniu 

projektu o známej osobnosti, keďže pán Milan Lasica sám nahral značnú časť natočeného materiálu. 

Pani Paštéková vyjadrila pochybnosti o obchodovaní s umením. Pán Dlugolinský uviedol, že právna 

stránka je zložitá kvôli neochote poskytnúť práva zo strany dedičov. Pán riaditeľ doplnil, že zastupujúca 

právna kancelária dedičov takmer pred rokom požiadala o zdržanie sa podpory v tomto diele z dôvodu 

nevysporiadaných autorských práv k predmetnému dielu. Na tomto statuse sa k dnešnému dňu nič 

nezmenilo. Po diskusii členovia rady dospeli k záveru, že vysporiadanie práv je veľmi problematické 

a dohoda je takmer nemožná. Pán Štofaník sa pripojil k rokovaniu a následne uviedol, že po 

rokovaniach s producentom a s dedičmi, nič nenasvedčuje tomu, že by malo prísť k dohode. Následne 

podpredsedníčka uzatvorila rozpravu a dala hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

UZNESENIE  

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa ArtPark s.r.o. o zmenu termínu 

vyúčtovania zo zmluvy č. AVF 1161/2022-6/1.2.2 k projektu „Básnenie“, z 31.12.2024 na 30.11.2026 a 

zároveň poveruje podpredsedníčku rady a riaditeľa uzatvorením dodatku k uvedenej zmluve.  

 

Hlasovanie č. 9: 

ZA: 0;  
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PROTI: 4 (J. Prágerová, I. Štepanovičová, Š. Nižňanský, V. Štofaník); 

ZDRŽAL SA: 8 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, Š. Dlugolinský, J. 

Chudík). 

Rada  uznesenie neschválila. 

 

7. Žiadosť  EDIT Studio s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenie zo zmluvy 

č. AVF 125/2022-6/1.2.2 k projektu „Aby jeho meno bolo vymazané“ 

 

Podpredsedníčka zhrnula obsah žiadosti, s ktorou sa mohol každý člen rady vopred oboznámiť 

a otvorila rozpravu k tomuto bodu. V rámci krátkej rozpravy niektoré členky a členovia rady vyjadrili 

podporu predloženej žiadosti. Pán riaditeľ doplnil, že komunikoval s producentkou a dielo je pred 

dokončením a je plánované do vysielania STVR (Slovenská televízia a rozhlas) na jar roka 2025. 

Následne podpredsedníčka uzatvorila rozpravu a dala hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 73/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa EDIT Studio s.r.o. o zmenu termínu 

vyúčtovania zo zmluvy č. AVF 125/2022-6/1.2.2 k projektu „Aby jeho meno bolo vymazané“, 

z 31.12.2024 na 30.06.2025 a zároveň poveruje podpredsedníčku rady a riaditeľa uzatvorením 

dodatku k uvedenej zmluve.  

 

Hlasovanie č. 10: 

ZA: 10 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. 

Dlugolinský, J. Chudík, V. Štofaník) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 2 (J. Prágerová, I. Štepanovičová). 

Rada  uznesenie schválila. 

 

8. Žiadosť  escadra s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenie zo zmluvy č. 

AVF 807/2021-7/1.1.2 k projektu „33 krokov“ 

 

Podpredsedníčka zhrnula obsah žiadosti, s ktorou sa mohol každý člen rady vopred oboznámiť 

a otvorila rozpravu k tomuto bodu. V rámci krátkej rozpravy pani Gindl-Tatárová vyjadrila podporu 

predloženej žiadosti z dôvodu, že žiadateľ je debutant a pracuje na vylepšovaní diela. Následne 

podpredsedníčka uzatvorila rozpravu a dala hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 74/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa escadra s.r.o. o zmenu termínu 

vyúčtovania a odovzdania časti vecného výstupu, ktorým je potvrdenie o uskutočnenom verejnom 

uvedení diela v kinodistribúcii na území Slovenskej republiky v počte najmenej 10 kinematografických 

predstavení  za platené vstupné vrátane informácie o dátume distribučnej premiéry zo zmluvy č. AVF 

807/2021-7/1.1.2 k projektu „33 krokov“, z 31.12.2024 na 31.12.2025 a zároveň poveruje 

podpredsedníčku rady a riaditeľa uzatvorením dodatku k uvedenej zmluve.  

 

Hlasovanie č. 11: 
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ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. 

Dlugolinský, J. Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

9. Žiadosť  Punkchart films s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania a vecného vyhodnotenie zo 

zmluvy č. AVF 808/2021-7/1.1.2 k projektu „Highlight“ 

 

Podpredsedníčka zhrnula obsah žiadosti, s ktorou sa mohol každý člen rady vopred oboznámiť 

a otvorila rozpravu k tomuto bodu. V rámci krátkej rozpravy pani Gindl-Tatárová vyjadrila podporu 

predloženej žiadosti z dôvodu, že ide o nakrútený koprodukčný projekt a posun termínu je potrebný 

na vykonanie auditu u českého partnera. Následne podpredsedníčka uzatvorila rozpravu a dala 

hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 75/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa Punkchart films s.r.o. o zmenu termínu 

vyúčtovania a odovzdania časti vecného výstupu, ktorým je potvrdenie o uskutočnenom verejnom 

uvedení diela v kinodistribúcii na území Slovenskej republiky v počte najmenej 10 kinematografických 

predstavení  za platené vstupné vrátane informácie o dátume distribučnej premiéry zo zmluvy č. AVF 

808/2021-7/1.1.2 k projektu „Highlight“, z 31.12.2024 na 31.12.2025 a zároveň poveruje 

podpredsedníčku rady a riaditeľa uzatvorením dodatku k uvedenej zmluve.  

 

Hlasovanie č. 12: 

ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. 

Dlugolinský, J. Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

Riaditeľ následne uviedol, že týmto žiada prijímateľov, aby svoje žiadosti o zmenu termínu vyúčtovania a vecného 

výstupu zasielali v dostatočnom časovom predstihu. Podpredsedníčka následne navrhla, aby žiadosti doručené 

neskôr ako 5 dní pred zasadnutím rady neboli kanceláriou predkladané na rokovanie rady. Členky a členovia rady 

s týmto návrhom vyjadrili všeobecný súhlas a požiadali pána riaditeľa o zverejnenie tejto informácie na webovej 

stránke fondu. 

 

10. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola 

plnenia úloh a uznesení 

 

Podpredsedníčka uviedla, že s podkladom k tomuto bodu sa každý člen rady mohol vopred oboznámiť 

a vyzvala členov rady na otázky na pána riaditeľa. Pani Paštéková požiadala o sprostredkovanie 

informácií od pani Bielikovej týkajúce sa postavenia a budúcnosti fondov, o ktorých sa diskutovalo 

počas zasadnutia Rady EFAD v Bruseli.  Keďže neboli žiadne ďalšie otázky, podpredsedníčka 

skonštatovala, že rada zobrala informácie na vedomie a uzavrela tento bod rokovania. 

 

11. Voľba predsedu/predsedníčky Rady Audiovizuálneho fondu 
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Podpredsedníčka informovala členov rady, že v zmysle rokovacieho poriadku rady sa o funkciu môže 

uchádzať ktorýkoľvek člen rady a vyzvala členov na nominovanie kandidátov na funkciu predsedu rady. 

Pán Nižňanský navrhol za kandidáta na funkciu pána Dlugolinského. Pán Dlugolinský nomináciu prijal. 

Pani Salajová pôvodne po konzultácii s vysielateľmi navrhovala na funkciu pani Prágerovú, ale tá po 

internej diskusii nomináciu neprijala. Podpredsedníčka zhrnula, že na funkciu predsedu rady je 

nominovaný jeden kandidát, pán Dlugolinský, a spôsob voľby bude tajný. Z tohto dôvodu sa voľby 

nebude zúčastňovať pani Švecová, ktorá je pripojená online. Podpredsedníčka požiadala tajomníka 

rady o prípravu hlasovacích lístkov a dala hlasovať o dvoch overovateľkách voľby, pani Paštékovej a 

pani Gindl-Tatárovej (p. Paštéková a p. Gindl-Tatárová sa zdržali hlasovania).  

 

Hlasovanie č. 13: 

ZA: 9 (I. Maláková, S. Salajová, R. Remšík, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. 

Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  návrh schválila. 

 

Následne rada pristúpila v zmysle § 4 ods. 2 písm.) k zákona č. 516/2008 Z.z. o Audiovizuálnom fonde 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov k hlasovaniu o voľbe predsedu 

Rady Audiovizuálneho fondu. 

 

Záznam z výsledku hlasovania: 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa § 4 ods. 2 písm.) k zákona č. 516/2008 Z.z. o Audiovizuálnom fonde 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v spojení s článkom 2 ods. 1 

rokovacieho poriadku na svojom rokovaní dňa 12.12.2024 počtom hlasom 8 z 11 zvolila Mgr. Art. 

Štefana Dlugolinského do funkcie predsedu Rady Audiovizuálneho fondu na funkčné obdobie dvoch 

rokov. 

 

Hlasovanie č. 14 (tajná voľba): 

ZA: 8; 

PROTI: 1; 

ZDRŽAL SA: 2. 

Rada  návrh schválila. 

 

Predseda rady poďakoval všetkým za vyjadrenú dôveru a v zmysle rokovacieho poriadku požiadal 

a poveril podpredsedníčku, aby naďalej viedla zasadnutie. 

 

Podpredsedníčka informovala a zároveň požiadala členov rady, že do doby kým bude mať nový 

predseda zriadené podpisové právo v banke, tak bude dočasne schvaľovať platby v banke naďalej 

sama. Členovia rady všeobecne súhlasili. 

 

12. Návrh riaditeľa na poskytnutie finančných prostriedkov fondom a  rozhodnutie Rady 

Audiovizuálneho fondu o poskytnutí finančných prostriedkov fondom podľa § 4 ods. 2 písm. 

h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov v spojení s článkom 5 ods. 3 písm. 

b) VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu 
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O tomto bode rada rokovala v neverejnom režime. Podpredsedníčka uviedla, že podľa § 4 ods. 2 písm. 
h) v spojení s § 13 ods. 2 písm. a) zákona o fonde rada rozhoduje o poskytnutí finančných prostriedkov 
na podporu audiovizuálnej kultúry fondom na návrh riaditeľa, ktorý bol predložený vo forme 
písomného protokolu. Rada rozhoduje o protokole ako o celku a v prípade, ak člen rady navrhne 
zmenu v protokole, tak takúto zmenu musí odborne zdôvodniť a o každej takejto zmene sa hlasuje 
samostatne. Pani Gindl-Tatárová navrhla, aby tvorcovia jednotlivých vyňatých projektov spolu 
s predsedom prislúchajúcej komisie, ktorá projekt zaradila do protokolu, mali možnosť obhájiť tento 
projekt pred radou na jej nasledujúcom zasadnutí. Následne sa členovia rady dohodli s p. Salajovou, že 
do budúceho zasadnutia pripraví návrh na úpravu príslušného vnútorného predpisu.  

 

 
12.1 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.4.2 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. KF 

7_2024 

 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Štrelinger. Celkovo prišla 1 žiadosť a 

komisia ju navrhuje podporiť. Navrhovaná celková suma na podporu tejto žiadosti je 25,000,-Eur. 

Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Rada následne 

rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako o celku. 
 

UZNESENIE č. 76/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľovi o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekt a vo výške, ktorá je uvedená v protokole č. KF 7_2024 

v znení predloženom na rokovaní rady. 

 

Hlasovanie č. 15: 

ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. 

Dlugolinský, J. Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

12.2 hodnotenie odbornej komisie pre program 1.2 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. DF 

7/2024 

 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Hudák. Celkovo prišlo 6 žiadostí a 

komisia navrhuje podporiť 4 z nich. Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 150,000,-

Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Rada následne 

rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako o celku. 

 

UZNESENIE č. 77/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedená v protokole č. DF 7/2024 

v znení predloženom na rokovaní rady. 
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Hlasovanie č. 16: 

ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. 

Dlugolinský, J. Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

12.3 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.2 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. DF 

7/2024_PARITA 

 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Hudák. Celkovo prišli 2 žiadosti a 

komisia navrhuje podporiť obidve. Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 100,000,-

Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Rada následne 

rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako o celku. 

 

UZNESENIE č. 78/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedená v protokole č. DF 

7/2024_PARITA v znení predloženom na rokovaní rady. 

 

Hlasovanie č. 17: 

ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. 

Dlugolinský, J. Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

12.4 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.5 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. MK 

7/2024 

 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Heriban. Celkovo prišlo 17 žiadostí a 

komisia navrhuje podporiť 5 z nich. Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 390,000,-

Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Rada následne 

rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako o celku. 

 

UZNESENIE č. 79/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedená v protokole č. MK 7/2024 

v znení predloženom na rokovaní rady. 

 

Hlasovanie č. 18: 

ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, Z. Gindl-Tatárová, S. Salajová, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 

Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 
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Rada  uznesenie schválila. 

 

12.5 hodnotenia odbornej komisie pre program 2.1 vo výzve č. 3/2024 k protokolu č. 

Dist/7g-3/2024/P2.1 

 

Predmetný protokol odprezentoval zástupca odbornej komisie p. Juhás. Celkovo prišlo 18 žiadostí a 

komisia navrhuje podporiť 11 z nich. Riaditeľ v rámci ním predkladaného návrhu navrhol zmeny 

protokolu z dôvodu nových skutočností, o ktorých sa komisia aj on dozvedeli až v priebehu víkendu 

pred zasadnutím. Rada následne rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako o celku v zmysle úprav 

prednesených riaditeľom. Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 100,600,-Eur. 

 

UZNESENIE č. 80/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedená v protokole č. Dist/7g-

3/2024/P2.1 v znení predloženom na rokovaní rady. 

 

Hlasovanie č. 19: 

ZA: 10 (J. Paštéková, I. Maláková, Z. Gindl-Tatárová, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, V. 

Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

12.6 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 6/2024 k protokolu č. AF 

6_2024_2 

 

Predmetný protokol odprezentovala zástupkyňa odbornej komisie p. Bosáková. Celkovo prišli 3 

žiadostí a komisia navrhuje podporiť 1 z nich. Navrhovaná celková suma na podporu tejto žiadosti je 

96,000,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Rada 

následne rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako o celku. 

 

UZNESENIE č. 81/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekt a vo výške, ktorá je uvedená v protokole č. AF 6_2024_2 

v znení predloženom na rokovaní rady. 

 

Hlasovanie č. 20: 

ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 

Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 
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12.7 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. AF 

7_2024_ANILAB 

 

Predmetný protokol odprezentovala zástupkyňa odbornej komisie p. Bosáková. Celkovo prišla 1 

žiadosť a komisia ju navrhuje nepodporiť. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil 

s odporúčaniami komisie. Rada následne rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako o celku. 

 

UZNESENIE č. 82/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľovi o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekt a vo výške, ktorá je uvedená v protokole č. AF 

7_2024_ANILAB v znení predloženom na rokovaní rady. 

 

Hlasovanie č. 21: 

ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 

Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

12.8 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. AF 

7_2024_MINORITA 

 

Predmetný protokol odprezentovala zástupkyňa odbornej komisie p. Bosáková. Celkovo prišli 2 

žiadosti a komisia navrhuje podporiť 1 z nich. Navrhovaná celková suma na podporu tejto žiadosti je 

42,000,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Rada 

následne rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako o celku. 

 

UZNESENIE č. 83/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekt a vo výške, ktorá je uvedená v protokole č. AF 

7_2024_MINORITA v znení predloženom na rokovaní rady. 

 

Hlasovanie č. 22: 

ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, M. Švecová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. 

Chudík, V. Štofaník, J. Prágerová, I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

12.9 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.3 vo výzve č. 7/2024 k protokolu č. AF 

7_2024_PARITA 

 

Predmetný protokol odprezentovala zástupkyňa odbornej komisie p. Bosáková. Celkovo prišli 4 

žiadosti a komisia navrhuje podporiť 2 z nich. Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 

446,000,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním predkladaného návrhu nestotožnil s odporúčaniami komisie 
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z dôvodu výrazného prekročenia výšky pridelených finančných prostriedkov. Rada následne odložila 

rozhodovanie o tomto protokole formou per rollam, prípadne až na januárovom riadnom zasadnutí. 

Keďže u jedného z projektov išlo o celovečerný animovaný film, ktoré v ostatnom čase robia dobré 

meno slovenskej kinematografii, rada rozhodla, že žiadateľ sa spolu s riaditeľom dohodnú na možnosti 

rozložiť žiadanú sumu na viaceré roky, a následne odložila rozhodovanie o tomto protokole na svoje 

januárové zasadnutie. 

 

Podpredsedníčka uviedla, že po prerokovaní bodu 12 rada opätovne prechádza do režimu verejného 

rokovania. 

 
13. Návrh Štruktúry podpornej činnosti AVF na rok 2025 

 

Podpredsedníčka otvorila rozpravu k predloženému materiálu. Jednotliví členovia rady vyjadrili svoje 

pripomienky k materiálu. Následne podpredsedníčka dala hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 84/2024 z 12.12.2024 

Rada Audiovizuálneho fondu v súlade s článkom 5 ods. 3 písm. a) Štatútu Audiovizuálneho fondu 

schvaľuje vnútorný predpis Audiovizuálneho fondu Štruktúra podpornej činnosti Audiovizuálneho 

fondu na rok 2025 v znení predloženom na rokovaní rady v zmysle pripomienok prerokovaných 

a prijatých na rokovaní rady. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby zabezpečil zverejnenie vnútorného 

predpisu na webovom sídle Audiovizuálneho fondu.  

 

Hlasovanie č. 23: 

ZA: 8 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, M. Švecová, Š. Nižňanský, J. Chudík, J. Prágerová,) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 1 (I. Štepanovičová). 

Rada  uznesenie schválila.  

 

14. Rôzne 

 

V rámci bodu rôzne sa členovia rady sa zhodli na termínoch zasadnutí od januára do júna predložených 

kanceláriou a zároveň požiadali riaditeľa o zverejnenie termínov zasadnutí aj na webovom sídle 

Audiovizuálneho fondu. Zároveň požiadali riaditeľa o zváženie ďalších termínov v prípade väčšieho 

množstva protokolov navrhnutých jednotlivými komisiami na schválenie.  

 

Rada sa vrátila k problematike opakujúcich sa žiadostí o predĺženie termínu vyúčtovania a po diskusii 

navrhla, aby bolo prijaté uznesenie, ktoré predradí vyúčtovanie a vecný výstup projektu pred 

uskutočnenie jeho distribúcie. 

 

Predseda sa ujal vedenia rokovania. 

 

Ďalej členovia rady viedli diskusiu o potrebe Rámcovej dohody o spolupráci na paritách so Státním 

fondem české kinematografie a postupne s ostatnými fondmi z krajín V4 plus Rakúska, pokiaľ budú mať 

o paritnú spoluprácu záujem podobne, ako česká strana. 
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Predseda dal následne hlasovať o nasledovných uzneseniach. 

 

UZNESENIE č. 85/2024 z 12.12.2024 

Rada audiovizuálneho fondu zaväzuje riaditeľa audiovizuálneho fondu, aby nastavil zmluvné vzťahy v 

programe 1 tak, že „písomné potvrdenia distributéra o uskutočnenom verejnom uvedení diela v 

kinodistribúcii na území SR v počte najmenej 10 kinematografických predstavení za platené vstupné, 

vrátane informácie o dátume distribučnej premiéry“ by predkladali žiadatelia najneskôr do dvoch 

rokov od vyúčtovania projektu a predloženia dokončeného audiovizuálneho diela.  

 

Hlasovanie č. 24: 

ZA: 9 (J. Paštéková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, M. Švecová, Š. Nižňanský, J. Chudík, J. Prágerová, Š. Dlugolinský, 

I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila. 

 

UZNESENIE č. 86/2024 z 12.12.2024 

Rada audiovizuálneho fondu zaväzuje riaditeľa fondu aby pripravil návrh zmluvy o spolupráci medzi 

Audiovizuálnym fondom a Státnim fondem českej kinematografie ohľadom vzájomnej podpory 

paritných audiovizuálnych diel a ďalej, aby pripravil návrh na obdobnú spoluprácu v rámci fondov 

skupiny V4 a Rakúskej republiky do konca januára 2025.  

 

Hlasovanie č. 25: 

ZA: 9 (J. Paštéková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, M. Švecová, Š. Nižňanský, J. Chudík, J. Prágerová, Š. Dlugolinský, 

I. Štepanovičová) 

PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. 

Rada  uznesenie schválila.   

 

Pani Salajová informovala, že metodické usmernenie týkajúce sa programu 5 v nadväznosti na zmenu 

zákona majú členovia k dispozícii. Bude ešte potrebné stanovisko Dozornej komisie Audiovizuálneho 

fondu, aby mohol byť tento materiál prerokovaný na najbližšom zasadnutí rady. 

 

Následne predseda zasadnutie rady ukončil a poprial príjemné prežitie Vianočných sviatkov.  

 

Zapísal:  Mgr. Richard Ceizel 

 

Overovateľ:  MgA. Jozef Chudík 

 

Bratislava 12.12.2024 

 

 

 

Mgr. Art. Štefan Dlugolinský 

predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

 

na vedomie: dozorná komisia AVF, riaditeľ 


